
  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Παρασκευή, 28 Φεβρουαρίου 2025 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα: «Η έλλειψη κλινών στο Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας εξακολουθεί να διαταράσσει τη 

λειτουργία του» 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας (ΓΝΧ) εξυπηρετεί έναν πληθυσμό που εκτείνεται όχι μόνο σε 

ολόκληρο τον νομό αλλά και σε όμορες περιοχές, καθώς και μεγάλο αριθμό επισκεπτών κατά τις 

τουριστικές περιόδους. Παρά το γεγονός ότι λειτουργεί σε νέες εγκαταστάσεις από το 2020, η 

δυναμικότητά του σε κλίνες παραμένει περιορισμένη σε σχέση με τις αυξανόμενες ανάγκες. 

Αυτό έχει οδηγήσει σε υπερπλήρωση, καθυστερήσεις και επικίνδυνες συνθήκες νοσηλείας για 

τους ασθενείς. Σε συνδυασμό με την υποστελέχωση, προκαλείται ταλαιπωρία  στο προσωπικό 

και στους πολίτες που χρειάζονται περίθαλψη. 

Έχω ήδη καταθέσει ερωτήσεις στη Βουλή σχετικά με την έλλειψη κλινών, στις οποίες το 

Υπουργείο απάντησε ότι έχουν γίνει ενέργειες για τη διαχείριση του ζητήματος. Ωστόσο, παρά 

τις δεσμεύσεις και τις εξαγγελίες, το πρόβλημα όχι μόνο δεν έχει λυθεί, αλλά επιδεινώνεται. Η 

έλλειψη κλινών συνεχίζει να διαταράσσει τη λειτουργία του νοσοκομείου, με αποτέλεσμα 

ασθενείς να νοσηλεύονται σε κλινικές άσχετες με την πάθησή τους. Επιπλέον υπάρχουν 

καθυστερήσεις στη διαχείριση των επειγόντων περιστατικών όπου ασθενείς να αναμένουν ώρες 

ώσπου να βρεθεί διαθέσιμη κλίνη.  

Επειδή η παροχή ποιοτικής δημόσιας υγείας προϋποθέτει επαρκή αριθμό κλινών για την 

ασφαλή νοσηλεία των ασθενών, 

Επειδή η προσωρινή λύση της νοσηλείας ασθενών σε άλλες κλινικές δεν μπορεί να αποτελεί 

μόνιμη πρακτική, 

Ερωτάσθε, 

1. Πότε θα προχωρήσει το Υπουργείο σε ουσιαστικές λύσεις για την άμεση αντιμετώπιση 

της έλλειψης κλινών στο ΓΝΧ; 
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2. Υπάρχει συγκεκριμένο και δεσμευτικό χρονοδιάγραμμα για την αύξηση της συνολικής 

δυναμικότητας των κλινών στο ΓΝΧ, ώστε να καλύψει τις πραγματικές ανάγκες της Εύβοιας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 




